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Salzburg Verkehr Guest Mobility Ticket

Herzlich Willkommen im SalzburgerLand!
Nutzen Sie als Gast mit dem Guest Mobility Ticket, kostenlos alle öffentlichen Verkehrsmittel ab Ihrer Ankunft im SalzburgerLand. Alle weiteren Informationen finden Sie unter www.guestmobilityticket.at
Und mit der Salzburg-Verkehr-App haben Sie dann auch gleich alles im Überblick und können damit mit Bus, Bahn oder unseren Salzburg Verkehr Shuttles das SalzburgerLand nachhaltig und kostenlos mit allen Highlights erkunden.



Welcome to SalzburgerLand!
As a guest, enjoy free access to all public transport from the moment you arrive in SalzburgerLand with the Guest Mobility Ticket. For more information, please visit our website www.guestmobilityticket.at. With the Salzburg Verkehr App, you’ll have everything at a glance and can explore SalzburgerLand sustainably and free of charge using buses, trains, or the Salzburg Verkehr Shuttles to reach all attractions.
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